
Z á p i s   č.3/2006 
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 29.1.2007 od 18.00 hod v zasedací 
místnosti OÚ 
 
Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Antoš, Ing.J.Kladníček, J.Gorčík, Ing.M.Říha, 
      MVDr.M.Russ, L.Špindler, M.Janovský, V.Jeřalová, M.Konečná, L.Michálek,                     
      Ing.M.Pátra, MUDr.M.Hadravová, E.Friedrich 
   
 
Hosté:p.Kadlecová, p.Špačková,p.Liška, zástupci firem Remondis a Marius Pedersen 
 
Jednání řídil L. Michálek – starosta obce. 
 
Připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly žádné. 
Z jednání je pořizován zvukový záznam. 
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing.Pátra,MUDr.Kadlec 
 
Pan starosta přivítal nového člena zastupitelstva obce pana Ervína Friedricha, který obdržel 
mandát do ZO za odstupujícího pana K.Maturu. 
Pan Friedrich složil slib člena zastupitelstva obce. 
 
P r o g r a m: 
 

1) smlouva na svoz komunálního odpadu 
2) program rozvoje sportu 
3) různé - informace OÚ 

    - informace z jednání rady obce 
    - připomínky, návrhy, náměty členů ZO  
 

Pro: 15    Proti: 0  Zdržel se: 0 
U s n e s e n í : program jednání byl schválen 
 
 
1) Starosta seznámil ZO s nabídkami firem – AVE, Marius Pedersen, Remondis.Rada obce 
prozkoumala nabídky a doporučuje ZO uzavřít smlouvu s  firmou Marius Pedersen, která je 
pro obec ekonomicky nejvýhodnější při zachování stejného rozsahu a kvality služeb. 
O slovo se přihlásil pan Kudelka zástupce firmy Remondis. Členové ZO souhlasili s tím , aby  
zástupci firem Remondis a Marius Pedersen dostali prostor k vyjádření ke svým nabídkám.  
 
Kladníček: Je to tržní prostředí a obec se chová tak, aby to pro ni bylo ekonomicky 
nejvýhodnější.Šanci nabídnout svou cenu dostaly všechny tři firmy a z našeho hlediska je 
M.Pedersen nejvýhodnější.Za sebe , jako člena rady, doporučuje uzavřít smlouvu s touto 
firmou. 
 
Špindler: Chtěl poukázat na to, jestli máme na fi M.Pedersen reference,je potřeba zohlednit 
kvalitu poskytované služby.  
 
Michálek:informoval jsem se u ostatních obcí , kde M.Pedersen působí.Obce s firmou nemají 
problémy. 



 
Rampouch:upozorňuje na to ,že M.Pedersen při zahájení své činnosti sliboval  třídící linku – 
nikde ji nevidím.Mám obavy jak to bude vypadat , když zde budou likvidovat ledničky a 
podobné  spotřebiče. 
 
Marius Pedersen: zde v Č.Lípě nedochází k žádné likvidaci odpadů, je zde pouze sběrný 
dvůr a překladiště pro odvoz odpadů na skládky , kde se odpad likviduje. 
 
Michálek: Kdo je pro smlouvu s firmou Marius Pedersen? 
 
Pro: 11    Proti: 3  Zdržel se: 1 
U s n e s e n í : ZO odsouhlasilo , že se uzavře smlouva na svoz komunálního odpadu 
s firmou Marius Pedersen od 1.3.2007. 
 
 
2) Pan Antoš seznámil ZO s návrhem programu rozvoje sportu. Snaha je nabídnout občanům 
Sosnové   spolufinancování jejich sportovních aktivit. Nejdříve proběhne sběr žádostí,poté je 
sportovní komise vyhodnotí ( rozhodne komu se co a v jaké výši proplatí )  a předá ZO 
k odsouhlasení. Recipročně  by   za to obec požadovala určitý způsob propagace naší obce. 
Podrobnosti zpracuje starosta a rada obce ve spolupráci se sportovní komisí. 
Po diskusi a objasnění smyslu tohoto programu přistoupilo ZO k hlasování. 
 
Michálek:  Kdo je pro návrh programu rozvoje sportu? 
 
Pro:15    Proti:0   Zdržel se:0 
U s n e s e n í : ZO odsouhlasilo program podpory rozvoje sportu pro r.2007 
 
 
3)  Starosta seznámil ZO  s žádostí Ing.Pátry  o odkoupení parcely do vlastnictví obce. 
Jedná se pozemek  č.248/13 . Tento pozemek je pruh mezi komunikací a budoucími 
stavebními parcelami ,ve kterém bude možné provést zasíťování těchto pozemků. Vzhledem 
k možnosti předejití problémů starosta navrhuje ZO odkoupení tohoto pozemku. Navrhovaná 
cena 35,--Kč za m2,což při výměře 191 m2 činí celkem 6.685,--Kč. 
 
 
Pro: 14    Proti: 0  Zdržel se:1 
U s n e s e n í : ZO odsouhlasilo odkoupení parcely č.248/13  do vlastnictví obce 
 
 
 
Pan Antoš informoval ZO o stavebním řízení k přeložce silnice. Zastupitelé  vznesli 
požadavek na zvýšení ochranné hlukové zábrany na přemostění na výšku cca 3 m. Tento 
požadavek bude vznesen na stavebním řízení dne 30.1.2007.  
Ředitelství silnic a dálnic nechalo provést pasportizaci objektů přilehlých k budoucí stavbě 
přeložky. Pan Russ oznámil , že nikdo nebyl seznámen s výsledkem pasportizace a nic 
nepodepisoval. 
 
 
Špindler:upozornil na nekvalitně upevněné zábradlí u chodníku na Lesnou 
Michálek:po zimě budeme toto řešit s firmou Ingstav v rámci záruky 



 
Friedrich :upozorňuje na špatný stav topolů na Ramši . Při posledním větrném počasí opět 
jeden spadl 
Michálek:prověříme jestli  jsou stromy na našem pozemku a pak provedeme opatření 
 
Pan Janovský se zeptal, jak je to s dřevěnou boudou u hřiště.                                    
Michálek:kontaktoval jsem Ing.Tichého, slíbil , že bude s obcí jednat. 
 
Pan Liška se ptal proč na internetu nebylo , že se bude probírat program rozvoje sportu? 
Antoš: současné internetové stránky jsou v přestavbě, během 14 dnů dojde k jejich výměně. 
Pak tam již budou zveřejňovány veškeré informace pro občany. 
 
Paní Kadlecová se ptala, zda obec ví ,že Autodrom má nového provozovatele? 
Michálek:ano, víme o tom, společně s místostarostou Č.Lípy panem Vlčkem plánujeme 
společné jednání ,na kterém chceme dohodnout podmínky provozu Autodromu. 
 
 
Paní Špačková se dotazovala na vjezd k jejich domu. 
Michálek: dosud  jsem neobdržel od firmy Ingstav konkrétní cenovou relaci na vybudování 
tohoto vjezdu. 
 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 19.30 hod. 
 
 

 
 

Zapsala : J.Macková 
 
 
 
 
 
.........................................                                     Ověřovatelé zápisu:  
    Lubomír Michálek                             
        starosta obce                                                 Ing. Miloš  Pátra......................................... 
 
                                                           MUDr.Miloš Kadlec.................................. 
                                                                     

 
 
 
 
 

V Sosnové dne 31.1.2007 
 
 



U S N E S E N Í č. 3/2006 
 

z jednání zastupitelstva obce konaného dne 29.1.2007 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové 
 
 
 
3/A ZO odsouhlasilo program jednání 
 
3/B ZO odsouhlasilo uzavření smlouvy na svoz komunálního dopadu s firmou Marius 
Pedersen od 1.3.2007 
 
3/C ZO odsouhlasilo program podpory rozvoje sportu pro r .2007  
 
3/D ZO odsouhlasilo odkoupení parcely č. 248/13 do vlastnictví obce 
 
 
 
 
 
 
…………………….                                                              ……………………    
   Jaromír Antoš                                                                        Lubomír Michálek 
místostarosta obce                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 

V Sosnové 31.1.2007 
       

 
 
     
   
 
 
 
 
 


